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Geacht College,

De gezamenlijke oppositiepartijen (GroenLinks, Lokaal Liberaal, Maarssen2000 en PvdA) zetten hun 
vraagtekens bij de gevolgde procedure van de coalitievorming en de stabiliteit van de voorgestelde 
coalitie. 

De stabiliteit van de nu aangekondigde coalitie is allerminst een feit daar de fractie van de VVD 
aangetoond heeft geen geloofwaardige stabiele partij te zijn. Daarmee is het niet opnemen van de 
wel stabiele en geloofwaardige lokale en kleinere landelijke fracties een grote gemiste kans. De 
terugkoppeling van de uitkomst van de eerste gespreksronde met informateur Staal heeft niet of 
nauwelijks plaatsgevonden en op kortzichtige wijze is voor een voortzetting van de coalitie van de 
afgelopen raadsperiode gekozen. Het afgesproken protocol is van alle zijden geschonden/niet 
nagekomen. 

Tijdens de coalitievorming zijn een aantal partijen na een inventariserend gesprek buiten de 
bespreking gehouden. Afspraak was dat er eerst inventariserend gesproken zou worden waarna de 
heer Staal iedereen zou laten weten met welke partijen verder gesproken ging worden. Dit is niet 
gebeurd. Waarom niet?

Ook hebben de gezamenlijke oppositiepartijen kritiek op de informatievoorziening naar alle partijen 
gedurende de informatiefase met name toen er ten gevolge van de interne problemen binnen de 
VVD-fractie vertraging van het informatieproces optrad. De informateur heeft er voor gekozen om te 
wachten op het oplossen of afwenden van een interne ruzie bij een van de door hem beoogde 
coalitiepartijen namelijk de VVD.  Tevens maken de gezamenlijke oppositiepartijen zich zorgen over 
de extra kosten voor minimaal één extra wethouder, die gebruik gaat maken van de 
wachtgeldregeling. De oppositie is van mening dat deze actie bepaald geen schoonheidsprijs 
verdiend, bovendien wordt de rekening van deze interne ruzie binnen de VVD-fractie bij de inwoners 
van Stichtse Vecht neergelegd. 2 wethouders op wachtgeld en 1 nieuwe wethouder. 

De fracties van GroenLinks, Lokaal Liberaal, Maarssen2000 en PvdA zijn teleurgesteld en bezorgd 
omdat deze extra kosten voor de wachtgeldregelingen niet gebruikt kunnen worden voor zaken die 
voor de inwoners van Stichtse Vecht uitermate belangrijk zijn, waarop de afgelopen collegeperiode 
aanzienlijk is bezuinigd of op het gebied van de zorg waarvoor in de komende collegeperiode 
aanzienlijke inspanningen en kosten gemoeid zullen zijn.
De burgers van deze gemeente zullen de financiële gevolgen van de extra kosten voor het wachtgeld 
wel degelijk in hun beurs gaan voelen. Ook voor gemeentes geldt dat men de beschikbare euro maar 
1 keer kan uitgeven. De wachtgelden hadden bijvoorbeeld een veel betere bestemming kunnen 



vinden in (willekeurige volgorde): 
- het verminderen van het eigen risico in de WMO 
- het investeren in sport
- het uitbreiden van zorg voor ouderen en hulpbehoevenden
- het terugdraaien van bezuinigingen op cultuur en bibliotheken
- het inzetten van het geld voor kinderspeelplaatsen waar zij beloofd zijn en door geld gebrek 

niet zijn uitgevoerd 
- het investeren in duurzaamheid
- het uitbreiden van verlichting op fiets- en wandelpaden

Allemaal concrete voorbeelden van bestedingen van het geld waar alle burgers van deze gemeente 
wel bij (zouden) varen. De beste keuzes maken voor burgers, daar zijn volksvertegenwoordigers voor 
gekozen door hun kiezers en niet om door intern geruzie en een kortzichtige coalitieformatie de 
burgers nodeloos te treffen door verkeerd uit te geven geld.

De gezamenlijke oppositiepartijen hebben de volgende vragen opgesteld voor het nieuw te vormen 
college:

1) Wat zijn de extra kosten voor minimaal 1  extra wachtgeldregeling door  het terugtreden van 
de twee VVD wethouders? Wat is de maximale last hiervan meerjarig?

2) Zijn er ook extra wachtgeldkosten gemoeid met het terug gaan van 1,0 fte naar 0,8 fte 
wethouderschap van de wethouder van Streekbelangen?

3) Heeft het beoogde college al nagedacht over hoe de sollicitatieplicht voor de aftredende 
wethouders in te gaan vullen? Wat zijn hierover de afspraken?

4) Het informatierapport spreekt van 4,9 fte’s aan wethouders. Voorgesteld wordt hiervoor in 
totaal 6 wethouders aan te stellen waarvan er drie op parttime basis. Wat zijn de extra 
kosten en mogelijke inefficiënties voor het aanstellen van 6 wethouders i.p.v. 5 wethouders?

Uw reactie op onze brief en specifieke vragen zien wij graag zo spoedig mogelijk tegemoet.

Met vriendelijke groet,

De fracties van GroenLinks, Lokaal Liberaal, Maarssen2000 en PvdA
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Lokaal Liberaal GroenLinks Maarssen2000 PvdA


